



BFC Winning Season Terms and Conditions

- Customers must undertake a Remittance or FX transaction through any BFC Branch or remit through any online platform, which enables BFC transactions, to be eligible to enter the draw.
- Customers who transact between 1st April 2022 - 15th July 2022 are eligible to win prizes over the 3 monthly draws and a grand prize draw.
- BFC staff and their family members (spouse and children) are not eligible to participate in the campaign
- Prizes are non-transferable and can be claimed up to six months after each draw.
- Unclaimed prizes will be transferred to MOICT after six months of each draw.
- BFC terms and conditions apply

موسم الفوز BFC الشروط والأحكام

- يجب على العملاء إجراء معاملة تحويل مالي أو معاملة بالعملة الأجنبية من خلال أي فرع من فروع BFC أو عبر الإنترنت حتى يكونوا مؤهلين للدخول في السحب.
- العملاء الذين يقومون بالمعاملات في الفترة ما بين 1 أبريل 2022 لغاية 15 يوليو 2022 مؤهلون للفوز بجوائز السحوبات الشهرية الثلاثة والجائزة الكبرى.
- موظفي BFC وأفراد عائلاتهم (الزوج، الزوجة والأبناء) غير مؤهلين للمشاركة في الحملة.
- الجوائز غير قابلة للتحويل ويمكن المطالبة بالجائزة في خلال 6 أشهر بعد تاريخ كل سحب.
- إذا لم يتم العميل بالمطالبة بالجائزة بعد 6 أشهر من تاريخ السحب، سيتم تحويل الجائزة إلى وزارة الصناعة والتجارة والسياحة.
- تطبق شروط وأحكام BFC.